MATTHEW LIU FINE ARTS



Olivo Babieri 奥利沃 巴尔比埃利

Alps - Geographies and People #14 山行志#14, 2012

Archival Pigment Print 收藏级艺术微喷
162 x 214.2 cm

奥利沃 巴尔比埃利 山行志

德玉堂画廊

2016年9月3日至10月31日

地址: 上海市黄浦区圆明园路 115 号 201-203 室,近北京东路

开幕酒会: 9月3日晚4-7点(媒体 预览: 3-4点)

德玉堂画廊荣幸推出现居卡布里岛的意大利艺术家奥利沃 巴尔比埃利在本画廊的首次个展《山行志》。展览将于2016年9月3日开幕,持续至10月31日。开幕酒会将于9月3日(星期六)下午四点到七点举行。

奥利沃 巴尔比埃利是当代最重要的摄影艺术家之一。他的作品极具个人风格,以其独创的摄影技术将巨大而广袤的景观尽缩入像,并在这个缩影中呈现其中细微而丰富的层次变化。本次将展出艺术家 2012 年创作的系列《山行志》中的九件精选作品以及四件从未展出的新作。如巴尔比埃利所言,这些作品的主题是从登山者的视角所看到的群山——山峰、绝壁以及在这些地貌中时隐时现的海市蜃楼和种种幻象。无论是山峦的比例还是形态,到其中的人物和他们身处的位置,艺术家在他的影像中呈现的一切都是真实的。

奥利沃 巴尔比埃利 1954 年生于意大利卡普里岛,毕业于博洛尼亚大学。他自 1971 年开始影像创作,并逐渐成为当代最重要的摄影艺术家之一。巴尔比埃利曾在多个重要艺术机构举办展览,包括 Yancy Richardson 画廊,纽约,美国; 国际摄影中心(ICP),纽约,美国; 里特伦托和罗维雷托现当代艺术馆(MaRT),罗维雷托,意大利; 芝加哥当代艺术馆,芝加哥,美国; 外滩 18号,上海,中国; 并且曾经多次参加威尼斯双年展。他的作品也被纳入到了多个重要艺术收藏,包括加拿大建筑中心(CCA),蒙特利尔,加拿大; 旧金山当代艺术馆,旧金山,美国; 国际摄影中心(ICP),纽约,美国; 休斯敦美术馆,休斯敦,美国。艺术家现工作生活于意大利卡普里岛。

更多信息,请致信 info@mlfinearts.com 或致电+86 21 6315 1582 与画廊联络。

德玉堂画廊, 上海市黄浦区圆明园路 115 号 201-203 室, 邮编 200002 Suite 201-203, 115 YuanMingYuan Rd, Shanghai, 200002, P.R.C +86 21 6315 1582 www.mlfinearts.com info@mlfinearts.com

MATTHEW LIU FINE ARTS

Olivo Barbieri

Alps-Geographies and people

Matthew Liu Fine Arts

Date: Sep. 3rd - Oct. 31st, 2016

Address: Suite 201-203, 115

YuanMingYuanRd (close to East Beijing

Road)

Opening Reception: September 3rd, 4-

7pm (Media preview: 3-4pm)



Olivo Babieri 奥利沃 巴尔比埃利

Alps - Geographies and People #12 山行志#12, 2012

Archival Pigment Print 收藏级艺术微喷
162 x 214.2 cm

Matthew Liu Fine Arts is pleased to present *Alps – Geographies and people*, the Capri based Italian artist Olivo Barbieri's first solo presentation at the gallery. The exhibition will be on view from September 3rd through October 31st, 2016, with an opening reception on Saturday, September 3rd from 4-7pm.

Olivo Barbieri is one of the most influential contemporary photographic artists. He is known for his innovative technique that allows him to capture macro landscape into miniatures, presenting the subtle yet abundant details and layers within. For his debut exhibition at the gallery, we will exhibit 9 selected works and 4 new works from the artist's well-known 2012 series *Alps-Geographies and people*. As the artist states, "the subject of 'Alps-Geographies and people' presents how the mountain is perceived from the climbers' point of view-it's peaks and precipices, the mirages and hallucinations in its geography. In these images, everything is true. The proportion and the forms are real. Even the people and the positions they're in...those, too, are real."

Born in 1954 in Capri, Italy, Olivo Barbieri was graduated from the University of Bologna and has been developing his career as a photographic artist since 1971. Muniz has actively exhibited his works in various prestigious institutions, including Yancy Richardson Gallery, New York, United States; International Center of Photography (ICP), New York, United States; Museum of Modern and Contemporary Art of Trento and Rovereto, Rovereto, Italy; Museum of Contemporary Art, Chicago, United States; Bund 18, Shanghai, China; and he has participated in Venice Biennale in 1993, 1995, 1997, 2011 and 2013. Barbieri's work can be found in permanent collection of Canadian Center for Architecture (CCA), Montreal, Canada; San Francesco Museum of Art, San Francesco, United States; International Center of Photography (ICP), New York, United States; The Museum of Fine Arts, Huston, United States. The artist currently lives and works in Capri, Italy.

For more information, please contact the gallery at info@mlfinearts.com or +86 21 6315 1582.